
Dagsorden, Skolebestyrelsesmøde, Ravnshøj Skole 
 

Dato/sted: Mandag d. 3. februar 2025 kl. 18.30-21.00 på Ravnshøj Skole 

Afbud: Bjørk, Lars-Christian, Helle, Karina, Merethe 

 
 

1. 18.30 – 18.35: Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt. 

 

2. 18.35 – 19.20: Nyt fra skolen v. Troels, herunder årsberetning til BUU 

Indkøb af klaver er indtænkt til brug ved morgensang i indskolingen og ved 

fællesarrangementer. 

 

Nyt lys og gulv i hallen uge 8-10-11-12. 

 

Nye pc’er til 2 klasse. 

 

Troldehøj har fået overdraget råderet over de to små lokaler på skolen, som ligger lige 

indenfor døren ind til Troldehøj. Lokalerne har hidtil været benyttet af SFO. Overdragelsen 

har bevirket flytning af active-floor til biblioteket, SFO har overtaget 1. klasses lokale, og 1. 

klasse er flyttet til et nyt lokale. 

 

Tanker om morgentræning i fodbold fra kl. 07.00 én gang ugentligt på foranledning af 

forældrehenvendelse. Bestyrelsen bakker op om forslaget, som der arbejdes hurtigt videre 

med. Om muligt tænkes opstart onsdag efter vinterferien. 

 

Tanker om fitness-rum/center i forbindelse med hallen lagt på køl. KRIF har pt. ikke de 

menneskelige ressourcer, som initiativet kræver. 

 

Henvendelse fra borgerforeningerne i Kvissel og Ravnshøj. De aflyser i år deres egen 

fastelavnsfest om søndagen pga. halfest aftenen forinden og efterfølgende opstart af 

gulvrenovering om mandagen. De har tilbudt at sponsere tønder, slik, boller eller lignende til 

skolens arrangement. Skolen er taknemmelige og melder tilbage til foreningerne. 

 

Status skoleindskrivning – 12 indskrevet d.d 

• 19 elever i distrikt 

• 1 elev til privatskolen 

• 3 elever til Hjørring kommune 

• 1 skoleudsættelse 

• 1 specialtilbud 

• 10 egne elever 

• 2 fra anden skole 

Efterskriv: Forældrene til de 3 børn, som ikke var indskrevet pr. 3. februar, har 

efterfølgende ved opringning tilkendegivet, at deres barn vil blive indskrevet på Ravnshøj 

Skole. Det betyder, at der pr. 4. februar er indmeldt 15 elever. Der kan naturligvis stadig 

komme indskrivninger udefra. Indskrivningen afsluttes 9. februar. 



Fra kommende skoleår er det politisk besluttet, at der på alle kommunens skoler med 

overbygning skal tilbydes et lokalt juniormesterlæretilbud for 8. og 9. klasse. Dette 

suppleres eventuelt med et fælleskommunalt tilbud i Frederikshavn.  

Juniormesterlæren er en del af det af Folketinget besluttede ”Kvalitetsprogram for 

folkeskolen”. Ideen er, at elever kan tilbringe eksempelvis to ugentlige skoledage på en 

virksomhed, erhvervsuddannelse, FGU-institution eller kommunal ungdomsskole. Der er 

som minimum krav om, undervisning på egen skole og i egen klasse i dansk og matematik 

med henblik på at opnå mindst 02 i disse fag ved afgangseksamen, hvilket sikrer de 

pågældende elever optagelse på en erhvervsuddannelse. Tilbuddet indebærer, at eleverne 

ikke har mulighed for at få en fuld afgangseksamen fra folkeskolen, da der vil være fag, 

eleverne ikke undervises i.  

Forældre og elever skal selv søge praktikpladser i forbindelse med 

juniormesterlæretilbuddet. Alle der kender til virksomheder, der kunne tænkes at tage en 

elev (ulønnet), hører vi dog meget gerne fra. 

 

Fra Ravnshøj Skoles distrikt er der pt. 12 elever, som går i specialskoletilbud. Det svarer til 

7,4 %. Tallet er noget større, end det vi plejer at være. Troels forklarede overordnet om 

årsagen hertil. 

 

Ravnshøj Skoles netop indsendte årsberetning for 2024 til BUU blev gennemgået. Større 

investeringer, fondsmidler mm. deres anvendelse og tiltænkte effekt er beskrevet. 

Skole og SFO kom samlet ud med et mindreforbrug på 72.000 kr som følge af et 

mindreforbrug i skoledelen på 128.000 kr og et merforbrug i SFO på 56.000 kr. Skolen var 

anmodet om at tilbageholde 98.000 kr, som skolens bidrag til dækning af merforbrug på 

BUU’s andre områder. Overskuddet blev altså lidt mindre. 

 

3. 19.20 - 19.30: Nyt fra elevrådet v. Mejse/Bjørk 

Fodboldturneringen er udsat til omkring skolefesten. Der skal også være noget for 

indskolingen, så der ikke kun er fodbold for mellemtrinet og udskolingen. Tidsrammen er 

blevet ændret pga. nyt gulv i hallen. 

 

4. 19.30 – 19.50: Opfølgning vedrørende PWC-rapport 

Skolen oplever, at der er ro på både blandt forældre, elever og personale. Formanden 

påtænker at tage kontakt til sin kollega fra Ålbæk Skole for at sparre med ham i forhold til 

rapporten. 

 

5. 19.50 – 20.30: Gennemgang af princip for undervisningens indhold og organisering 

med henblik på vurdering af evt. behov for justering (se oplæg fra Troels) 

Bestyrelsen kommer med forslag til ændringer på næste møde 

 

6. 20.30 – 20.45: Diverse & næste møde, herunder dialogmøde d. 9. april 

Michael udsender mødedatoer for marts og maj. Dialogmødet 9. april erstatter april-mødet. 


